

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週六分家聚會將在梁弟兄家舉行，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:00 pm 晚餐, 7:00 pm 聚會)
This Saturday's home meeting will be held at Timothy Liang's house. Dinner will be served at 6:00 p.m. (potluck), and meeting starts at 7:00p.m. English meeting will be at Louis Xu's house.
- 四、我們將在本月三十日(下主日)舉行福音聚會，將邀請陳碧秋姊妹作見證「上好的福分」，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held in the morning of January 30, next Sunday. Sister Beatrice Chen will give testimony "The best blessing". Please pray for the meeting.
- 五、「一家人」家庭與個人網頁製作有獎甄選
目的：為主作見證，連結一家人
評審：內容(50%)，創意與美觀(30%)，網頁技巧(20%)
(由外區弟兄姊妹負責評審)
截止：二月十五日
獎勵：家庭網頁一名，個人網頁二名，另有參加獎
規則：內容各自預備，技術互相支援(槍手歡迎)
"One Family" webpage design contest:
Purpose: Witness for the Lord, Link us to be one family
Criteria: Contents (50%), design (30%), technique (20%)
Rewards: One for family webpage, two for individual webpage
Rules: Design your own contents, helping one another is permitted

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288
Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼
睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"

二〇〇五年一月二十三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 何曉陽，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶(694) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：教會的建造(二)-愛的建造

林前 8:1 論到祭偶像之物、我們曉得我們都有知識·但知識是叫人自高自大、惟有愛心能造就人。

林前 13:1 我若能說萬人的方言、並天使的話語、卻沒有愛、我就成了鳴的鑼、響的鈸一般。2 我若有先知講道之能、也明白各樣的奧秘、各樣的知識·而且有全備的信、叫我能移山、卻沒有愛、我就算不得甚麼。3 我若將所有的調濟窮人、又捨己身叫人焚燒、卻沒有愛、仍然與我無益。

林前 13:4 愛是恆久忍耐、又有恩慈·愛是不嫉妒·愛是不自誇·不張狂·5 不作害羞的事·不求自己的益處·不輕易發怒·不計算人的惡·6 不喜歡不義·只喜歡真理·7 凡事包容·凡事相信·凡事盼望·凡事忍耐。8 愛是永不止息·

弗 4:15 惟用愛心說誠實話、凡事長進、連於元首基督·16 全身都靠他聯絡得合式、百節各按各職、照著各體的功用、彼此相助、便叫身體漸漸增長、在愛中建立自己。

一、惟有愛能建造人

二、愛的實行與愛的實際

- 神是愛，基督是愛，聖靈是愛

三、在愛中建造基督的身體

January 23, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Xiaoyang He, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: The Building Up of Church (2) - Love

1Co 8:1 Now about food sacrificed to idols: We know that we all possess knowledge. Knowledge puffs up, but love builds up.

1Co 13:1 If I speak in the tongues of men and of angels, but have not love, I am only a resounding gong or a clanging cymbal. 2 If I have the gift of prophecy and can fathom all mysteries and all knowledge, and if I have a faith that can move mountains, but have not love, I am nothing. 3 If I give all I possess to the poor and surrender my body to the flames, but have not love, I gain nothing. 4 Love is patient, love is kind. It does not envy, it does not boast, it is not proud. 5 It is not rude, it is not self-seeking, it is not easily angered, it keeps no record of wrongs. 6 Love does not delight in evil but rejoices with the truth. 7 It always protects, always trusts, always hopes, always perseveres. 8 Love never fails. But where there are prophecies, they will cease; where there are tongues, they will be stilled; where there is knowledge, it will pass away.

Eph 4:15 Instead, speaking the truth in love, we will in all things grow up into him who is the Head, that is, Christ. 16 From him the whole body, joined and held together by every supporting ligament, grows and builds itself up in love, as each part does its work.

1. Only love builds up others

2. The acts of love and the reality of love

- God is love, Christ is love, and Holy Spirit is love

3. Build up the body of Christ in love